
 

Conceptverslag van de Algemene Ledenvergadering van de RKSV Graaf 
Willem II-VAC op donderdag 4 juli 2024 

Aanwezig: Remi Smeets (voorzitter), Ronald van der Burg (penningmeester), Dirk 
Kok, Age Visser, Gerard Houwaard, Marc Kooistra (bestuur), Giel Kop, Rens van der 
Linden, Job van der Wee, Wout Balsma, Marc Klunhaar (bestuur), Bart Caminada, 
Eppe Nieuwenhuis (vice-voorzitter), Jan de Jong Sr., Wouter van Bree, Toine 
Bouwman (bestuur), Jan de Jong Jr., Joost Nieuwenhuis, Tijn Franz, Thomas Franz 
(bestuur), Jan Cees Kuiken, Jan Serraris, Ingela Mennema (bestuur), Hester 
Menninga (secretaris).

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezige leden welkom, met een 
bijzonder welkom aan erelid Eppe Nieuwenhuis en de familie van Gerard Houwaard. 
Hij staat ook stil bij het overlijden van Phil Cheeseman, our English Gentleman.

2. Berichten van verhindering en overige mededelingen

De leden C. Bierens en R. Damen hebben zich afgemeld. 
De voorzitter meldt – onder dankzegging - dat Marc Klunhaar aan zijn volgende 
termijn als bestuurslid (portefeuille accommodatie) begint. 

3. Vaststelling notulen ALV 29 juni 2023 en notulen extra ALV 4 oktober 2023 

Onder dankzegging aan de vorige secretaris Luuk van Luijk worden de notulen van de 
ALV 29 juni 2023 en van de extra ALV 4 oktober 2023 vastgesteld. 

4. Terugblik voorzitter op het seizoen 2023-2024

De voorzitter Remi Smeets blikt – onder verwijzing naar het jaarverslag – terug op het 
afgelopen seizoen. 

Hij spreekt nogmaals de felicitaties uit aan Jan de Jong Jr. en de staf van het 1e met het 
kampioenschap. 

5. Behandeling jaarverslag bestuur 2023-2024 en financieel jaarverslag 2023-2024 

Naar aanleiding van het jaarverslag 2023-2024 vraagt Jan Serraris om een aanvullende 
toelichting op de aanpassing van het technisch hart van de vereniging. Thomas Franz 

1



 

licht toe dat de inrichting van een commissie voetbal o.a. voor ogen heeft dat HO’s meer 
op het veld kunnen staan en minder belast worden met randzaken. Tevens wordt een 
intensievere samenwerking met de jeugdcommissie beoogd. Uiteindelijk doel is het 
zoveel mogelijk borgen van continuïteit in de ontwikkeling van de spelers en de 
vereniging, van de integratie van de meiden en jongenslijn en van voldoende aandacht 
voor de niet-selectieteams. 

Tevens vraagt Jan Serraris naar de door de hoofdsponsor van de meiden in afgelopen 
seizoen gewenste meetbaarheid van de eigen sponsor-successen. Eppe Nieuwenhuis licht 
toe dat de inzet van deze sponsor ook gericht was op het genereren van ‘business to 
business’ en dat er daar te weinig van was gerealiseerd. 

De voorzitter meldt aanvullend dat sinds kort vier beveiligingscamera’s zijn opgehangen. 
Dit mede naar aanleiding van het verdwijnen van voetballen. 

Hij spreekt voorts zijn complimenten uit voor de nieuwe lay-out van de jaarstukken, en 
aan het team dat de social media (instagram) onderhoudt. 

De vergadering stelt de jaarverslagen vast. 

6. Verslag Kascommissie 

Namens de kascommissie bestaande uit Wouter van Bree, Job van der Wee en Louk 
Borsboom, geeft Wouter van Bree de volgende verklaring af: 

In de afgelopen weken heeft de kascommissie regelmatig contact met 
de penningmeester gehad. Op basis van de aangeleverde stukken en het financieel 
jaarverslag heeft de kascommissie op alle door ons gestelde vragen een 
bevredigend antwoord gekregen. Complimenten voor de penningmeester dat hij ook 
dit jaar weer een solide financieel beleid heeft gevoerd. De kascommissie verzoekt 
de vergadering om aan het bestuur decharge voor het boekjaar 1-6-23 tot 1-6-24 
te verlenen.

De vergadering verleent deze decharge. De voorzitter dankt de kascommissie en in 
het bijzonder Wouter van Bree wiens termijn in de kascommissie met dit seizoen is 
afgelopen. Jan Cees Kuiken is bereid de vacature in de kascommissie vanaf komend 
seizoen in te vullen. 

7. Vooruitblik en Begroting 2024-2025 
- Vaststellen contributies 2024-2025
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- Vaststellen begroting 2024-2025

Na de toelichting door de penningmeester en voorzitter stelt de vergadering de begroting 
2024-2025 vast en stelt daarbij ook de verhoging van de contributies met €10 voor de 
senioren, jong senioren en jeugd vast, en de verhoging van de selectie-bijdrage met 
€15. 

8. Benoeming Gerard Houwaard tot erelid van Graaf Willem II VAC 

De voorzitter spreekt Gerard Houwaard toe en onderbouwt met een uitgebreide en 
persoonlijke uiteenzetting de benoeming van Gerard Houwaard tot erelid van Graaf 
Willem II VAC. 

Gerard Houwaard onthult zijn naam op het plaquette van ereleden in het clubhuis en 
spreekt zijn dank uit naar zijn familie en de vereniging. Tim Houwaard spreekt namens 
de familie een woord van trots. 

9. Rondvraag en sluiting

De voorzitter spreekt zijn bijzondere waardering uit aan Frank Paauw voor zijn 
aanwezigheid bij het verlenen van het erelidmaatschap aan Gerard Houwaard. 

De voorzitter sluit traditioneel de vergadering met: “Er is het nodige bereikt, er is nog 
het nodige te doen. Op naar een nieuw en hopelijk succesvol seizoen!” 
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